
PROTOKÓŁ NR VII/2011 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 15 czerwca 2011 roku 
 
 
 
 
VII sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 15 czerwca 2011 roku o godzinie 
18-tej, w sali Klubu Seniora w Kobylinie.   
W sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 
zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) oraz Burmistrz 
Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora, zastępująca Skarbnika Gminy – 
Katarzyna Nelle oraz dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy – Stefan Witczak i pracownik Urzędu 
Miejskiego – Sylwia Wachowiak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Następnie przedstawił porządek obrad.  
 
 
Porządek obrad : 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
5. Informacja dotycząca realizacji remontów i inwestycji oświatowych. 
6. Sytuacja na rynku pracy w powiecie krotoszyńskim ze szczególnym uwzględnieniem Gminy 

Kobylin. 
7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie: rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania                    
z wykonania budżetu gminy Kobylin za rok 2010, 

b) w sprawie: udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kobylina z wykonania budżetu gminy 
za 2010 rok, 

c) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2011 – 
2025, 

d) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2011. 
8. Wolne głosy i wnioski 
9. Zakończenie. 
 
 
Ad 2 
T. DŻYGAŁA poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do jego 
treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag nie 
zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji - 14 za.  
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Ad 3 
W punkcie tym nikt głosu nie zabrał. 
 
 
Ad 4 
T. DŻYGAŁA zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 
stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 5 
T. DŻYGAŁA zauważył, że radni otrzymali informację dotyczącą realizacji remontów i inwestycji 
oświatowych, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego protokółu.  
S. WACHOWIAK zwróciła uwagę, że remonty realizowane przez szkoły to przede wszystkim 
remonty bieżące w ramach posiadanych przez szkoły środków. Oprócz tego będą realizowane            
3 duże inwestycje : 

- w ramach rządowego programu „Radosna szkoła” zostaną zakupione pomoce dydaktyczne 
do miejsc zabaw w szkole za 12.000 zł, co w całości finansuje budżet państwa oraz zostanie 
utworzony plac zabaw, którego planowany koszt to 127.308 zł przy dofinansowaniu              
z budżetu państwa 50 %, 

- zostanie przebudowany budynek II Gimnazjum w Kobylinie, 
- budowa kompleksu sportowego „Moje boisko – Orlik 2012”. 

Rada Miejska jednogłośnie (14 za ) przyjęła informację. 
 
 
Ad 6 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że radni otrzymali informację dotyczącą sytuacji na rynku pracy      
w powiecie krotoszyńskim ze szczególnym uwzględnieniem Gminy Kobylin, stanowiącą załącznik 
nr 5 do niniejszego protokółu.  
STEFAN WITCZAK – dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy, częściowo omówił w/w materiał. 
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy oprócz skromnych środków jakie ma do swojej dyspozycji PUP, 
czynione są starania o pozyskanie dodatkowych pieniędzy na tworzenie miejsc pracy, aktywizację 
bezrobotnych..  
S. WITCZAK  poinformował, że zostały złożone projekty m.in. na akcję rowy, czy na aktywizację 
bezrobotnych po 45 roku życia. Czekają na opinie. Nie wiadomo, czy PUP otrzyma pieniądze i ile. 
Starają się pozyskać dodatkowe środki, ale na razie efektów nie ma, ponieważ brakuje pieniędzy. 
Podobne problemy mają też inne urzędy.     
T. DŻYGAŁA zauważył, że nie jest dobrze, ale cieszy go to, iż PUP ma na uwadze naszą Gminę 
organizując roboty publiczne. Wyraził nadzieję, że będzie tak dalej.  
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 7 
a) 
T. DŻYGAŁA przedstawił procedurę rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
Kobylin za rok 2010. 
BURMISTRZ przedstawił ogólne sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Kobylin za 2010 rok, 
stanowiące załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. Natomiast szczegółowe sprawozdanie                
z wykonania budżetu stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu, sprawozdania finansowe 
załącznik nr 8 a informacja o stanie mienia komunalnego załącznik nr 9.  
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T. DŻYGAŁA  odczytał Uchwałę Nr SO-0954/33/3//Ka/2011 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 19 kwietnia 2011 r. w sprawie : wyrażenia opinii                
o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Kobylin sprawozdaniu z wykonania budżetu 
Gminy za 2010 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami, stanowiącą 
załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
BURMISTRZ zauważył, że Skład Orzekający zwrócił uwagę, iż w stosunku do roku 2009 znacząco 
wzrosły zaległości podatkowe. Taka sytuacja wynika z pogarszającej się sytuacji sektora jednostek 
prawnych. Jako Urząd podejmujemy wszystkie czynności, by odzyskać pieniądze. Ale tych 
należności nie ściągają komornicy. 
T. DŻYGAŁA poprosił o przedstawienie opinii komisji stałych o wykonaniu budżetu gminy 
Kobylin za rok 2010. 
 D. JAŻWIEC przedstawiła opinię Komisji Rewizyjnej. W dniu 16 maja 2011 roku na podstawie 
art. 18 a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ( Dz.U. z 2001 roku, Nr 142, 
poz. 1591 z późniejszymi zmianami ) Komisja w składzie: Jaźwiec Danuta  - przewodniczący, 
Trynka Barbara - z-ca przewodniczącego, Chlebowski Piotr – członek, Dymarski Marian – członek 
i Ratajczak Józef – członek, rozpatrzyła sprawozdanie Burmistrza Kobylina z wykonania budżetu 
gminy Kobylin za rok 2010, informację o stanie mienia komunalnego za okres od 01.10.2009 roku 
do 31.12.2010 roku oraz sprawozdania finansowe za rok 2010, porównała z wynikami kontroli 
budżetu, jakich dokonała w ciągu roku, przygotowanymi informacjami będącymi przedmiotem 
porządku obrad posiedzeń Komisji oraz uwagami innych komisji, a także wysłuchała ustnych 
wyjaśnień Burmistrza oraz zapoznała się z informacją o przebiegu wykonania budżetu za                  
I półrocze 2010 roku wraz z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej          
w Poznaniu nr SO – 0953/3/3/Ka/10 z dnia 11 sierpnia 2010 roku w sprawie wyrażenia opinii                
o przedłożonej informacji. 
 Komisja zapoznała się również z przedłożonymi przez Burmistrza Kobylina rocznymi 
sprawozdaniami  z wykonania budżetu, tj: 

• sprawozdanie z wykonania planu dochodów budżetowych jednostki samorządu 
terytorialnego, 

• sprawozdanie z wykonania planu wydatków budżetowych jednostki samorządu 
terytorialnego, 

• sprawozdanie o nadwyżce / deficycie jednostki samorządu terytorialnego, 
• sprawozdanie z wykonania podstawowych dochodów podatkowych gminy, 
• sprawozdanie o stanie zobowiązań wg tytułów dłużnych oraz gwarancji i poręczeń 

jednostki samorządu terytorialnego, 
• sprawozdanie o stanie należności jednostki samorządu terytorialnego, 
• roczne sprawozdanie o stanie środków na rachunkach bankowych samorządowych 

jednostek budżetowych / jednostek samorządu terytorialnego, 
• sprawozdanie o dotacjach / wydatkach związanych z wykonywaniem zadań               

z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostkom 
samorządu terytorialnego ustawami, 

• sprawozdanie z wykonania planu dochodów związanych z realizacją zadań z zakresu 
administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostkom samorządu 
terytorialnego ustawami. 

Po przeanalizowaniu wyników przeprowadzonych kontroli z zakresu: 
− inwestycji gminnych, 
− pracy Urzędu Miejskiego w Kobylinie, 
− pracy psychologa, 
− realizacji ustawy śmieciowej, 
− realizacji uchwał Rady Miejskiej przez Burmistrza Kobylina, 
− stypendiów szkolnych, 
− działalności oraz wydatków poniesionych przez Miejsko – Gminną Komisję Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, 
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− wydatków poniesionych przez kluby sportowe w 2010 roku, 
oraz przeanalizowaniu przygotowanych informacji będących przedmiotem porządku obrad 
posiedzeń Komisji i dotyczących: 
− realizacji wydatków w zakresie gospodarki komunalnej i mieszkaniowej, 
− realizacji opłat podatkowych, egzekucji należności oraz stosowania ulg podatkowych, 
− realizacji wydatków w zakresie kultury i opieki spo łecznej, 
− realizacji wydatków w zakresie rozwiązywania problemów alkoholowych 
i nie wniesieniu żadnych uwag Komisja stwierdziła, co następuje: 

1. Uchwalony przez Radę Miejską budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku, 
przewidywał realizację dochodów w kwocie 22.063.840,00 złotych. Dochody wykonano     
w kwocie 21.453.761,22 złotych, co stanowiło 97,23% planu. 

2. Uchwalony przez Radę Miejską plan wydatków budżetowych po zmianach dokonanych      
w ciągu roku przewidywał kwotę 23.545.094,00 złote. Wydatki zrealizowano w kwocie 
20.960.861,17 złotych, co stanowi 89,02% planu. 

3. W 2010 roku wypracowana została nadwyżka w wysokości 492.900,05 złotych. 
4. Na realizację inwestycji zaplanowano w budżecie Gminy kwotę 3.061.884,00 złote, co 

stanowiło 13,00% ogółu planu wydatków. Wydatkowano kwotę  2.129.681,85 złotych, co 
stanowi 69,55% planowanych wydatków na inwestycje.  

5. Na wydatki bieżące budżetu zaplanowano kwotę 20.483.210,00 złotych, zrealizowano 
wydatki w kwocie 18.831.179,32 złotych, co stanowi 91,93% ogółu planu. Z powyższej 
kwoty 78,56% stanowiły wydatki na zadania własne, a 21,44% wydatki na zadania zlecone. 

6. Zadłużenie Gminy na koniec 2010 roku z tytułu zaciągniętych kredytów wyniosło 
800.000,00 złotych. 

7. Skutki obniżenia górnych stawek podatków za rok 2010 wyniosły 805.514,91 złotych. 
Skutki udzielonych ulg i zwolnień obliczone za okres sprawozdawczy za rok 2010 wyniosły 
154.415,82 złotych natomiast skutki rozłożenia na raty, odroczenia terminu płatności, 
zwolnień z podatków za rok 2010 wyniosły 8.761,40 złotych. 

8. Na podstawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy Kobylin za rok 2010, 
przeprowadzonych kontroli, jakich Komisja dokonała w ciągu roku, przeanalizowaniu 
przygotowanych informacji będących przedmiotem porządku obrad posiedzeń Komisji oraz 
uwagami innych komisji, w tym również informacji o przebiegu wykonania budżetu za         
I półrocze 2010 roku i opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w tym zakresie, a także 
wysłuchaniu ustnych wyjaśnień Burmistrza, Komisja stwierdza, że Burmistrz realizując 
zadania związane z wykonaniem budżetu, kierował się zasadą celowości, legalności, 
rzetelności i oszczędności w gospodarowaniu środkami publicznymi. 

Zdaniem Komisji Rewizyjnej wyrażonym w przyjętej uchwale, powyższe daje podstawę do 
wyrażenia pozytywnej opinii o realizacji budżetu Gminy za rok 2010 i wystąpienia do Rady 
Miejskiej z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi. 
 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
sprawozdania finansowe oraz wykonanie budżetu gminy Kobylin za rok 2010 – 5 za. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała sprawozdania finansowe oraz wykonanie budżetu gminy Kobylin za rok 
2010 – 4 za. 
T. DŻYGAŁA otworzył dyskusję.  
Ponieważ nikt z radnych głosu nie zabrał zamknął dyskusję. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Kobylin za rok 2010. 
 

UCHWAŁA NR VII/32/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 15 czerwca 2011 roku 
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w sprawie : rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania                 
z wykonania budżetu gminy Kobylin za rok 2010, 

 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
 b) 
D. JAŹWIEC odczytała Uchwałę Nr 2/2011 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kobylinie          
z dnia 16 maja 2011 roku w sprawie :  wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kobylina 
za rok 2010, stanowiącą załącznik nr 12 do niniejszego protokółu oraz wniosek do Rady Miejskiej 
dotyczący udzielenia absolutorium dla Burmistrza Kobylina za rok 2010, stanowiący załącznik        
nr 13 do niniejszego protokółu.. 
T. DŻYGAŁA odczytał Uchwałę nr SO-0955/16/3/Ka/11 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 25 maja 2011 r. w sprawie : wyrażenia opinii o wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Kobylin o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kobylina za 
2010 r., stanowiącą załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
BURMISTRZ zauważył, że z opinii wynika iż wniosek Komisji Rewizyjnej jest uzasadniony.  
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie (5 za) wnioskowała o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Kobylina za rok 2010. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie (5 za) pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie : udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kobylina              
z wykonania budżetu gminy za 2010 rok. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie (4 za) 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie : udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Kobylina z wykonania budżetu gminy za 2010 rok. 
T. DŻYGAŁA otworzył dyskusję. 
Ponieważ nikt z radnych głosu nie zabrał, zamknął dyskusję. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały w sprawie: udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Kobylina z wykonania budżetu gminy za 2010 rok 
 

UCHWAŁA NR VII/33/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie  
z dnia 15 czerwca 2011 roku 

w sprawie : udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kobylina  
z wykonania budżetu za rok 2010, 

 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 
 
T. DŻYGAŁA pogratulował Burmistrzowi uzyskania absolutorium. 
BURMISTRZ podziękował radnym za udzielone absolutorium. Dla niego i dla wszystkich osób, 
które realizowały budżet w 2010 roku jest to potwierdzenie, że prawidłowo zrealizowano uchwały 
radnych podjęte na poszczególnych sesjach. Jest to wyraz prawidłowego funkcjonowania nas 
wszystkich. W 2011 roku i kolejnych latach będziemy postępować tak samo, by nie mieć 
problemów przy przyjęciu sprawozdania i udzieleniu absolutorium. Zawsze kieruje się tym, co 
radni ustalają i jeśli ma jakiekolwiek wątpliwości, to zawsze zwraca się do radnych z tymi 
problemami.   
 
c) 
K. NELLE przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2011 – 2025, stanowiącą załącznik nr 16 do 
niniejszego protokółu. W związku z propozycją zmiany budżetu, po przeliczeniu poszczególnych 
pozycji, niezbędna jest też zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej.  
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T. DŻYGAŁA zapytał, czy radni mają pytania. 
P. CHLEBOWSKI zapytał z czego wynika ta autopoprawka. 
K. NELLE wyjaśniła, że jest to związane z podniesieniem wydatków na zakup materiałów do 
malowania elewacji sali w Kuklinowie. To wniosek Rady Sołeckiej i mieszkańców. Sołectwo 
Kuklinów ma 3 tys. zł i prosi o dodatkowe 5 tys. zł na zakup materiałów. Prace wykonają 
mieszkańcy Kuklinowa. 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że nie przegłosowano jeszcze zmian budżetu, a radni mają już przyjąć 
zwiększenie wydatków o 5 tys. zł w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Zapytał, czy tak może być. 
Jeśli radni przyjmą autopoprawkę to tak jakby się zgadzali też na zmianę budżetu. 
K. NELLE   stwierdziła, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych zmianę WPF należy 
wprowadzić nie później niż uchwałę budżetową. Także Regionalna Izba Obrachunkowa uznała, że 
WPF i jej zmiany muszą być podejmowane przed uchwałą budżetową. Jest to zgodne z ustawą         
o finansach publicznych. 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że dla niego to jest nielogiczne. 
T. DŻYGAŁA zapytał, kto jest za autopoprawką. 
Rada Miejska przyjęła autopoprawkę, przy 13 głosach za i 1 wstrzymującym.   
T. DŻYGAŁA przeczytał projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kobylin na lata 2011 – 2025. 
 

UCHWAŁA NR VII/34/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie  
z dnia 15 czerwca 2011 roku 

w sprawie :zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2011 - 2025, 
 

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokółu. 
 
d) 
K. NELLE przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy 
Kobylin na rok 2011, stanowiącą załącznik nr 18 do niniejszego protokółu. 
P. CHLEBOWSKI zapytał, kiedy wpłynął w tej sprawie wniosek Rady Sołeckiej Kuklinowa. 
K. NELLE odpowiedziała, że wniosek wpłynął w dniu 9 czerwca br. 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że chodziło mu o to, czy ten temat mógł być już przedstawiony na 
posiedzeniach komisji, wtedy nie byłaby konieczna autopoprawka. 
T. DŻYGAŁA zapytał, kto jest za autopoprawką. 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła autopoprawkę.   
T. DŻYGAŁA przeczytał projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2011. 
 

UCHWAŁA NR VII/35/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie  
z dnia 15 czerwca 2011 roku 

w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2011, 
 

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad 8 
W. STYBURSKI podziękował za zwiększenie wydatków o 5 tys. zł na malowanie świetlicy 
wiejskiej. W Kuklinowie mają wyremontowaną salę, która prezentuje się bardzo dobrze, 
funkcjonuje i mieszkańcy są z niej zadowoleni. Sala spełnia swoje zadanie. Malowanie elewacji to 
kosmetyka, która wpłynie na wygląd całej świetlicy. Kiedy informował się o koszt pomalowania 
elewacji, to fachowcy podali ceny 15 tys. zł i 30 tys. zł. Dlatego zmobilizowano młodzież. Za 5 tys. 
zł świetlica zostanie pomalowana dobrze i oszczędnie. Ważna jest też kwestia społeczna – jest 
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wiele osób, które zaangażowały się w to zadanie. Zaprosił wszystkich na festyn organizowany 
przez Radę Sołecką w dniu 3 lipca br. Wtedy będzie też można ocenić efekt pracy mieszkańców.  
P. CHLEBOWSKI zapytał o koszty zaangażowania na Dni Kobylina zespołów „Eleni” i „Happy 
End” oraz koszt sztucznych ogni i laserów.  
K. NELLE zauważyła, że nie pamięta dokładnie kosztów zaangażowania tych zespołów. Jest to 
prawdopodobnie ok. 20 tys. zł, ale dokładne kwoty poda na posiedzeniu komisji. Sztuczne ognie      
i pokaz laserowy to koszt 5 tys. zł. 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że te gwiazdy, to dla niego pseudogwiazdy, bo w ten sposób 
zarabiają pieniądze dla siebie. Za 1,5 godziny występu musimy zapłacić po 10 tys. zł. To duże 
pieniądze.  Do tego jeszcze płacimy za sprzęt nagłaśniający. Co innego, gdy chodzi o występy 
naszych zespołów. Przeglądał program Dni Miejskiej Górki. Na organizację imprezy tygodniowej 
ta gmina przeznaczyła 10 tys. zł.  Były organizowane różne imprezy np. turniej tenisowy, ale nie 
zaproszono żadnych gwiazd, tylko zespoły przygrywające do zabawy tanecznej. Zespoły te 
zaangażowano za środki wpłacane przez właścicieli stoisk. Za 3 godziny koncertu musimy zapłacić 
duże pieniądze. Przyjdą nasi mieszkańcy, ale też i wielu przyjezdnych. Jest za tym, by w kolejnych 
latach zaangażować tylko jeden zespół albo wcale. Należy zmobilizować naszych mieszkańców,      
a tak to sponsorujemy innych. Jeśli gwiazda chce wystąpić, to niech wszystko zorganizuje za 
własne pieniądze. 
M. GRZESKOWIAK zapytał, kto odpowiada za projekty remontów sal wiejskich. Jest wiele 
niedociągnięć, m.in. nie ma zaplanowanych kontaktów. Uzgodnienia były inne, potem wykonuje się 
co innego. Obiecano utwardzenie całego terenu, teraz nie wiadomo gdzie ma być kostka i ile 
metrów. Wieś jest za tym. Dziś mieszkańcy rozebrali już schody realizując swoje zobowiązania. Za 
to miał zostać utwardzony teren. 
B. GOŚCINIAK poinformowała, że Stowarzyszenie Kuklinów wystąpiło z wnioskiem do Urzędu 
Marszałkowskiego. Z 82 zgłoszonych projektów wybrano 16. Na zgłoszony projekt otrzymali 
dofinansowanie w wysokości 20 tys. zł. Planowana jest budowa altanki i siłowni zewnętrznej na 
użyczonej działce, która znajduje się przed szkołą. Teraz czeka na podpisanie umowy. Projekt już 
ruszył i bardzo się z tego cieszy. Wyraziła nadzieję, że spotkamy się na otwarciu.  
T. DŻYGAŁA pogratulował p.Gościniak sukcesu. 
B. GOŚCIANIAK podkreśliła, że w realizacji projektu będzie brała udział młodzież. Jak młodzi 
ludzie będą przy tym pracować, to potem nie będą tego niszczyć.  
BURMISTRZ stwierdził, że jeśli radni będą za tym, by Dni Kobylin odbywały się tylko z udziałem 
naszych organizacji i szkół, to nie ma problemu. Koszty organizacji Dni Kobylina w 2011 r.            
w porównaniu z rokiem 2010 będą o wiele niższe. To radni zadecydują jaką kwotę przeznaczyć na 
tę imprezę w przyszłym roku. Nie zapraszamy drogich gwiazd. Z doświadczeń 20-letnich wynika, 
że każdy zaproszony zespół cieszył się zainteresowaniem mieszkańców. Smuci go, że kiedy 
występują nasze dzieci i młodzież, mimo bardzo ciekawych programów, publiczności jest mało. 
Natomiast jeśli jest gwiazda z zewnątrz, to jest pełen stadion. W zależności od tego jaka kwota 
zostanie przyznana, to on się do niej ustosunkuje.  
Nawiązał do przeprowadzanych remontów. Zaproponował spotkanie sołtysowi Grześkowiakowi. 
Na każdej budowie mamy dużo kłopotów. W spotkaniu uczestniczyliby projektant, wykonawca, 
inspektor nadzoru, przedstawiciele wsi i Urzędu. Znamy te problemy, zgłoszono je dwa dni temu, 
tylko nie możemy zgrać terminów wszystkich wymienionych osób. Spotkamy się i wszystko 
ustalimy, mamy spisane potrzeby. 
SEKRETARZ poinformował, że wstępnie to spotkanie odbędzie się w piątek, 17 czerwca, ale 
jeszcze skontaktuje się w tej sprawie. 
BURMISTRZ zaprosił wszystkich obecnych na stadion w sobotę i niedzielę na Dni Kobylina. 
Program jest obszerny, większość występujących to nasi mieszkańcy. Zaprosił też honorowych 
krwiodawców, ponieważ w sobotę między godziną 12-tą a 16-tą będzie można oddać krew. 
Poinformował, że w naszej Gminie powstał Klub Honorowych Dawców Krwi. Pokaz laserowy 
będzie nieodpłatny, wykona go firma, która będzie miała pokaz sztucznych ogni.   
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P. CHLEBOWSKI podkreślił, że Burmistrz mówił o tym, że na gwiazdy przychodzą tłumy, a na 
naszych wykonawców nie. Gdyby zrezygnowano z gwiazd, wtedy na naszych wykonawcach 
byłaby większa frekwencja. 
T. DŻYGAŁA poinformował, że jeszcze w czerwcu odbędzie się sesja oraz wspólne posiedzenie 
komisji. Chciałby, żeby przed posiedzeniem radni obejrzeli realizowane inwestycje.                         
 
 
Ad 9 
Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 20.00.   
 
 
 
 
Protokółowała :                                                                            Przewodniczy ł :                                                           
 
Magdalena Nowakowska                                                             Przewodnicz ący 
          inspektor                                                                             Rady Miejskiej  
                                             
                                                                                                      Tadeusz D żygała 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


